
Organiser 主办机构

大灣區走進老城区改造以及人工智能新时代(29-2/1-3/2020)

Date : 29-2/1-3/2020 (星期六及星期日)

Time : 星期六 10:00 至 星期日 14:00

Charge : 人民币￥2800，单人房另加人民币￥300，非会员人民币￥3200

(包括午餐，晚餐，早餐，交通费用)

Language : 普通话，广东话以及英语

CPD Hours : 15 hours
Planning Company : K & L Projects Management Consultant Limited.

集合時間 及 詳情 :

10:00 - 10:15 : 集合時間 港珠澳大橋香港口岸 -入境處入口

Supporting organizations支持機構



10:30 - 11:30 : Transportation from 港珠澳大橋香港口岸 - 珠海口岸

11:30 - 13:00 : 珠海市吉大情侣中路（午飯）

13:30 - 17:.00 : 中國南方航空-珠海直升機機場（直升機分批起飛俯瞰大灣區）

17:30 - 19:30 : 直升機機場乘坐旅游巴去佛山碧桂园度假村酒店 -登记入住

20:00 - 22:00 : 酒店晚餐 及 老城区改造以及人工智能新时代 研討會

22:00 - 09:00 : 回到酒店休息

（ 第二天 - 星期日 ）

07:00 - 09:15 : 酒店自助早餐

09:30 - 13:00 : 參觀广东省佛山市碧桂园总部凤凰湾（凤曦苑）逸江 Ease River

望江墅级洋房，人工智能攀升建筑技术（博智林机器人 -Bright

Dream Robotics）

13:00 - 14:30 : 回到酒店午餐 及 退房

大灣區走進老城区改造以及人工智能新时代 - 結束
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Note for Registration
1. Maximum number of participants is restricted to 48 nos. Applications will be dealt with

on a first-come, first-served basis. The Institute reserves the right not to admit an
applicant.

2. The Institute reserves the right to alter the details of the programme such as change of
time, date, venue or to cancel the site visit in case of need.

3. Participants will receive and acknowledgement for the site visit enrolment by email.
4. For enquiries, please contact : K&L Projects Management Consultant Limited



Contact Person: Prof. Kenny Lam 852-6654 4268 or 86-13164794284
HR & Secretary Division - Elan Liu 852-92038717

Contact Email : hr. secretary.division @szhkipma.com
————————————————————————————————————————

Enrolment Form (Please fill in the block letter)
Closing date for registration : 21 February, 2020.

Name In English : _______________________________(中文姓名) __________________________

身份證 及 回鄉證 號碼 : _______________________________

Mobile : _______________________________________________

Email : _______________________________________________

Institution : ____________________________________________

Signature : _______________________________________ Date : ———————————

Payable to Planning Company “ K & L Projects Management Consultant Limited ”.
Bank Account : 1：Chong Hing Bank : 270-10-100394-3.

2：BANK OF CHINA: 012-602-1- 010433-3

Please email or whatsApp the application form with pay slip before the closing date.

Signature: _______________________________________ Date: _________________________
(Name will be printed in CPD Certificate. The CPD certificate will be dispatched to the participant
from the organizer at the end of the site visit)

Disclaimer : Shenzhen –Hong Kong of Professional Management Association will not be liable or provide any type of

coverage to the participants for any personal accident, property loss/damage or virus inflection arising from the site visit.


